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SUNDskolen vil være en ambitiøs skole hvor vi vægter medinddragelse og tør gå forrest 
 

 

Dagsorden 26/2-24 – møde 6 

  
Ordinære medlemmer: Louise Bay Nielsen (formand), Niels Thomsen (formand), Anne Bundgaard (forældrerepræsentant), Casper 

Schneidereit (forældrerepræsentant), Claus R. Hansen (forældrerepræsentant), Sabrina Christensen (forældrerepræsentant) 

Anders Enevoldsen (forældrerepræsentant CKR), Michelle Latocha (medarbejderrepræsentant), Camilla Jensen 

(medarbejderrepræsentant) vakant (elevrepræsentanter) 

Malene Kocemba Andersen (1. suppleant forældrerepræsentant) 

Fra skolen: Lars Ladefoged (afd. Leder CKR), Carsten Løye (skoleleder) Rasmus D. Christensen (viceskoleleder) Tina Huge Larsen 

(SFO-leder) 

Suppleanter i prioriteret rækkefølge: Malene K. Andersen, Peder W. Clausen, Tobias S. Frederiksen og Emil K. Nielsen. 

Mødeleder:  

Afbud: Malene, Sabrina og Michelle 

Møderækkefølge:    26/2, 2/4, 8/5, 12/6 

 

Pkt. Tid Dagsorden  

1 5 min Velkomst og punkter til evt. 
 

 

2 10 min Nyt fra 

• Orientering fra CL 

• CKR, almen og SFO /lederne 

• Madprojekt /MG  

• Tidsplan skolebyggeri/CL 

Madprojekt: 
MG fortæller om konceptet bag 
Madprojekt, som er et EU-projekt. 
Elevinddragelse, 7. årgang og 
elevrådet. 
PBL-projekt, kost, økonomi.  
Vi undersøger om det er muligt med 
1 person fast i køkkenet 8 til 12. 
Varmt med 1 gang om ugen. 
Kontrolbesøg m.m. som 
fødevarevirksomhed. 
 
Carsten: 
Vi har fået en pavillon mere. 
lokalerokade på vej fra 1.4. og igen 
fra 1.8. 
Der er indkøbt 2 klassesæt 
skolemøbler samt IT. 
Pr. 1.4 starter der 70 elever i Forårs 
SFO. 
Der kigges på budget til næste 
skoleår  
Temadag i MED, hvor temaet blandt 
andet var arbejdsglæde. 
 
Handleplanen til den den fysiske- og 
psykiske APV er under udarbejdelse. 
Vi ser mange gode ting , dog med et 
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par fokuspunkter som støj og mange 
mennesker i lokalerne. 
APV´erne er i proces, skal 
gennemgås i afdelingerne. 
 
Skolebyggeri, forventet ny 
totalrådgiver til april. 
Centerchefen har fået nyt job. 
Stopper, med udgangen af feb. 
 
Ny formand for Børne- og 
skoleudvalget forventes. 
 
CKR 
Oasen, nyt personalerum og 
mødelokale. 
God stemning i CKR 
En elev på vej og evt. en mere. 
 
Nyt navn til CKR  
Det må vi gerne. 
Centerklasserådet inddrages og 
proces følger. 
 
EU-projekt – PBL-piloter på 
inspirationstur til andre skoler.  
 
Ny pædagog pr. 28.2. 
 
SFO 
ForårsSFO er ved at skulle starte op. 
Der er koblet 6 voksne på ForårsSFO. 
Nyt Legetårn er bestilt til SFO. 
Ny pædagog starter 1.3. 
Hjerterum i SFO – sanse og stillerum. 
 
Rasmus 
Ny pædagog er startet i vores D-
klasse. 
1 lærer stoppet. 
Der har været arbejdet med 
projektopgaver i udskolingen. 
 
Kortere skoledage har været på 
afdelingsmøder. Personalet er glade 
for 45-min. lektioner. Idræt, 
svømning og madkundskab kan dog 



Skoleåret 2023 / 24 Bestyrelsesmøde SUNDskolen  
 Kl.  17.00-19.00 - A1  
 

SUNDskolen vil være en ambitiøs skole hvor vi vægter medinddragelse og tør gå forrest 
 

være en udfordring da tiden en 
knap. 
Godt udbytte af 2-lærerordning. 
Samme koncept til næste skoleår. 
 
 
Elevrådet 
Intet møde siden sidst. 
 
Ønske om talentdag. 
Paneldebat, tal med Henning. 
 
Elevrådet afholder 10 møder hen 
over året, og de ligger som 
udgangspunkt 1 uge før 
bestyrelsesmøderne. 
 

3 35 min Dialogmøde med udvalget, område vest den 
12/3-24 /Louise 
 

Louise, Niels og Rasmus deltager. 
Svært at pege på hvor der kan findes 
besparelser. 
Carsten skriver ud og input 
modtages gerne. 
 

4 25 min Besøg af matematikvejledere Velkommen til Birgit og Helle. 
Gennemgang af hvordan 
matematikvejlederne arbejder hen 
over et skoleår. 
 
Tak til Birgit og Helle 

5 30 min 2-lærerordning – hvilke tanker gør vi? Set-up 
til skoleåret 24/25. 
 
Besøg af team – fortælling om 2-lærer-
ordning? 

Besøg af Henning. 
 
Gennemgang af hvordan 2-
lærerordningen udmøntes. 
Flere gode ting ved ordningen, f.eks. 
samme årsplaner, sparring med 
kollega og fælles forberedelse på 9. 
årgang. 
 
Skolen har 2-lærerordning fra 4. 
årgang, 5 lektioner om ugen. 
Som udgangspunkt 2 timer i 
matematik, 2 timer i dansk, og 1 
time i naturfag. 
 
Tak til Henning. 

6 10 min Revidering  
Princip for lejrskole mm fra 2012. 

Har været på forløbsmøde. 
 
Fortsætter med nuværende princip. 
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Princippet har været på p-møde i 
udskolingen/RC 
Vedlægges. 

 
Revideret oversigt vedlægges ligeledes. 
 

Tilrettes og godkendes, og lægges ud 
på skolens hjemmeside. 
 

7 5 min. EVT: 
 
Punkter til kommende møder: 
 
 
Budget 2024 kommer i marts.   
 
APV 
 
Princip skole/hjem samarbejde på 
SUNDskolen godkendt 2014 
 
Opdatering af principperne. 
Hvor langt er vi kommet? Revidere 
oversigten. Louise og Niels prioriterer 
 
Fraværstal – stadig en del fravær. 
Den psykiske- og fysiske APV er færdig. Deles 
med bestyrelsen på et kommende møde. 
 
Centerklasser – hvad er grunden til navnet? 
Nyt navn? Bestyrelsen siger ok for at 
undersøge om vi må ændre navnet.  
Det undersøges i forvaltningen. 
 
Boden – kan man lave noget andet mad? 
Mad fra Føtex, levering? 
Elevrådet arbejdere videre. HH 
 
Besøg fra Centerklasserådet? 
På næste møde?’ 
 
Udbygning af ny skole i Sundby /Status evt. 
inviter Søren eller Morten. 
 
Aktivering af elevråd / Verdensmålsskole. 
 
Meddelsesbogen – evaluering, Gitte 
inviteres igen. 

Claus og Brian har været ude og se 
hvordan morgentrafikken kører. 
 
Der er stadig enkelte der parkerer på 
Linde Alle - Skilte med parkering 
forbudt? 
 
Skolen går i dialog med børnehaven. 
Skolebestyrelsen mere synlig om 
morgenen. 
Politi? 
F.eks. en lille video ud på AULA. 
Carsten kontakter én som kan 
hjælpe med optagelse af video. 
På som pkt. næste møde. 
 
 
Samvær og ordensregler på næste 
møde. 
 
 
Lars spørger Centerklasserådet og  
CKR om de evt. vil fortælle ”den 
gode historie” på næste møde. 
 
 

 


